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Sveriges Hundungdoms 
Ungdomsråd 

 

Protokoll 10/2023  

Datum:  2023-11-27  

Tid: 18:30-20:30  

Plats: Digitalt via Zoom  

Omfattning: § 143 - 159  

Närvarande:   

Ordförande 

Vice ordförande 

Skattmästare 

Ledamot 

Ledamot 

Ledamot 

Ledamot 

Ledamot 

Suppleant 

Emma Lindquist 

Tilde-Lu Storm 

Roksana Wickman 

Alva Söderlund 

Ellen Björs 

Jonna von Sydow 

Julia Larsson 

Wilma Bäcklund 

Wille Winejo (till och med 152 d)  

 

Anmält förhinder: Ink Norén, Elin Elvnäs 

Frånvarande:   

Från kansliet Therese Palm  

Justerare Jonna von Sydow  

Vid protokollet Therese Palm  
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§ 143. Mötets öppnande   

Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet.         

§ 144. Val av justerare  
Jonna valdes att jämte ordföranden justera protokollet. 

 
§ 145. Fastställande och godkännande av dagordningen 

 Dagordningen godkändes. 
 
§ 146. Föregående mötesprotokoll 

Protokoll 9/2023 justerades och lades till handlingarna. 
 
§ 147. Ledamotsrunda med åtgärdslista 

 Julia rapporterade från LSU:s årsmöte där hon tillsammans med Elin deltog. 

Emma har varit med på Örebro Hundungdoms nystartsmöte. Det blev en full styrelse. 
Ungdomsrådet tackade för informationen och önskar klubben lycka till. 

 

§ 148. Skrivelser och information    

Inkomna skrivelser  

a. SKK - Rasansvarsavtal med förtydligande  
Det nya förslaget gällande rasavtal har skickats ut till organisationen för remiss. 
Styrelsen konstaterade att ämnet för remissen detta ligger utanför vårt 
verksamhetsområde och avstår från att besvara remissen. 

 
b. SKK – Centralstyrelsen kommittéer 2024 

Utskick gällande SKKs framtida kommittésammansättning hade skickats ut och 
styrelsen gick igenom denna. 

 

c. Studiefrämjandet – Organisationsöversyn 
Vid Studiefrämjandets förbundsstämma 2023 beslutades att en organisationsöversyn 
ska genomföras. Anledningen är en rad omvärldshändelser, såsom minskade anslag 
till folkbildningen, ett nytt system för fördelning av statsbidrag till studieförbunden 
samt skärpta krav på uppföljning och kontroll. Sammantaget innebär dessa 
förändringar stora utmaningar för Studiefrämjandet, inte minst ekonomiskt.  
 
Översynen syftar till att forma ett Studiefrämjandet, med kraft att bedriva folkbildning 
av hög kvalitet tillsammans med medlemsorganisationerna i hela landet. 

 

d. LSU – Minnesanteckningar GS-träff 
FS rapporterade från senaste GS-träffen med LSU. Ämnet var statsbudgeten och 
civilsamhället.  
Det konstaterades att budgetpropositionen för 2024, tar bort det extra pandemistödet 
och att budgeten således ligger på samma nivå som 2019. Om man tar inflationen i 
beaktning är detta en kraftig minskning för civilsamhället. Det minskade anslaget från 
2026 kräver att barn- och ungdomsorganisationer behöver fundera över och ställa om 
verksamhet i syfte att anpassa sig till ett helt nytt ekonomiskt läge för civilsamhället.  
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Ungas psykiska hälsa är ett prioriterat område för MUCF, som kommer att vilja  
uppmärksamma detta genom en konferens eller liknande. Regeringen har gett MUCF 
50 miljoner kronor för stöd till personer som är särskilt socialt utsatta. 
 
Utöver detta minskas anslaget till folkbildningen med 500 miljoner. Studieförbunden 
stödjer utsatta, vilket också kan komma att påverka de ungdomsorganisationer som är 
medlemmar eller på annat sätt samverkar med studieförbunden.  
 
Efter genomgång diskuterade deltagarna möjliga vägar att ta sig an en tillvaro med 
minskat stöd från MUCF. 

 
e. LSU – TikTok-kampanj  

LSU har skickat ut förfrågan om vi önskar delta i en TikTok-kampanj under våren. 
Styrelsen ställde sig positiva och Ellen går på uppstartsmöte den 8 december.   

  

f. LSU – Inbjudan utbildning        

Vi har fått en inbjudan till utbildning kring remissförfarande. Styrelsen var 
intresserade och FS fick i uppdrag att kolla med LSU hur en sådan utbildning kan 
läggas upp och hur omfattande den är.   

   
g. LSU - Nominering FN        

LSU önskar ansökningar för att bli ungdomsrepresentant till FN med fokus på klimat 
och miljöfrågor för 2024-2025. Styrelsen konstaterade att vi inte har någon sådan 
önskan i dagsläget.  

  
h. Beslut Allmänna Arvsfonden  

Den ansökan som skickades in under sommaren avseende yrkescertifiering hund, fick 
tyvärr avslag. Det betyder att vi nu behöver hitta alternativa löningar för detta projekt. 
Vår övertygelse är att yrkecertifiering inom området hund skulle öka statusen för 
hundyrken och också öka attraktionskraften och konkurrenskraften för våra unga 
inom yrket.     
 

§ 149. Ungdomsrådet 

Lokalklubbskontakter 

Flera i styrelsen har kontaktat sina klubbar mejlledes. Emma uppmanade de som ännu 
inte gjort detta att göra så.  

FS påminde styrelsen om att be de klubbar som behöver stöd och hjälp, att kontakta 
kansliet för att initialt boka ett möte. Det bästa är att klubbarna själva utser kontaktperson 
gentemot kansliet, då det ibland kan vara svårt att veta vilka personer som är aktiva i 
klubben och som är villiga att samverka med kansliet, för att få igång klubbens aktiviteter.  
 

§ 150. Kanslirapport 

FS rapporterade kort om verksamheten och från kansliet. Bland annat har FS utsetts som 
adjungerad i SKKs kommitté för strategiskt arbete, KSA. FS har tackat ja och ser det som 
en möjlighet att kunna återkomma med kloka tankar gällande Sveriges Hundungdoms 
visions- och strategiarbete. 
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Kansliet önskar idéer från styrelsen gällande event och föreläsningar inför 2024, för att få 
igång mer central verksamhet. Det är viktigt att initiativet och önskemålen kommer från 
styrelsen.  

 

Kansliet informerade också om att ARC för 2023 kommer att genomföras tillsammans 
med Spring Handling Cup och landslagsuttagning för junior handlinglandslaget i 
Kungsörs HundArena den 6 april. 

 
§ 151. Ekonomi 

Roksana presenterade ekonomi och budget och vi kan konstatera att vår ekonomiska 
ställning är positiv i förhållande till den reviderade budgeten som tagits fram. Våra 
prognoser för årsskiftet ser lovande ut. 

 

FS kommer att återkoppla innan årsskiftet om det preliminära utfallet för 2023. 

 

§ 152. Utbildning/verksamhet 

Rapporter 

a. Stockholm Hundmässa 
FS presenterade arbetet med Stockholm Hundmässa och styrelsen kom överens om 
deltagande och representation. FS kommer att återkoppla gällande tidsschema för 
helgen.  
 

b. Rapport - Bruksgruppen  
Julia rapporterade att Modprovet 2024 är inställt. UR konstaterade att det var tråkigt 
och hoppas på framtida event.  
 

c. Rapport - Jaktaktivitetsgruppen  
Alicia Näslund är numera en del av Jaktaktivitetsgruppen. Mötet bestämde att boka 
möte tillsammans med JHKs sekreterare. Tilde-Lu tog på sig uppdraget att tillfråga 
sekreteraren i Jakthundskommittén. 
 

d. Rapport - Handlingkommittén  

Jonna rapporterade kort från Handlingkommitténs möten. Kommittén ha utsett 
Sophia Bartholomew som representant i NKU Youth.  

Sverige har också skickat sitt landslag till Island för Nordiska Mästerskapet. Resan 
föregicks av noggrann planering och frekventa samtal med arrangör och målsmän 
gällande situationen på Island med anledning av det annalkande vulkanutbrottet.  

 

e. UNG ledare 

FS rapporterade för årets UNG ledare, som nu har genomförts i sin helhet. 
Utvärdering har gått ut till deltagarna och även om alla inte svarat än, så talar 
resultatet så här långt, för att det var en uppskattad utbildning även detta år. FS och 
Meta konstaterar att det upplägg som varit detta år, med tre digitala träffar och en 
avlutande fysisk helg blev mycket bra.  
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f. Träningsläger med SBK  
Vad gäller träningslägret med SBK 2024, så har vi nu fått in några offerter. FS 
rapporterade om de stigande priserna på konferensanläggningar och utmaningarna 
med att hitta en anläggning som är anpassat för både samboende och enskilda rum. 
Kansliet har fortsatt kontakt med SBK gällande anläggning och arbetet kommer att 
återupptas när vi vet mer om nästa års ekonomiska läge, det vill säga när vi vet hur 
stödet från MUCF kommer att se ut.  
 
Styrelsen utsåg Emma som styrelsens representant på lägret med Ellen som reserv. 

     

g. Riksläger 2024  
Gruppen har inget att rapportera och har beslutat att gruppens sammankallande 
framåt är Julia.  

 

h. Nordiska Mästerskapet i junior handling 2024 
Allt ligger i fas inför NM nästa år. Jonna återkommer med mer info inför nästa möte.  

      

§ 153 Representantskapsmötet 2024 

Gruppen har tagit fram förslag på platser för Representantskapsmötet 2024. Uppdrogs åt 
kansliet att ta in offerter.  

 
§ 154 Övriga frågor 

a. Arbets- och delegationsordning  

Handlingkommittén har fått i uppdrag att inkomma med ett förslag på arbets- och 
delegationsordning för kommittén. Dock önskas tidigare dokumentation för att påbörja 
arbetet. FS skickar detta till kommittén. Styrelsen ser fram emot det färdiga förslaget.  
 

b. Barktail          

Tilde-Lu har varit i kontakt med företaget och kommer att återkomma med tid för möte.  

 
§ 155  Protokoll från övriga hundvärlden, disciplinärenden och icke hänvisningar  

Styrelsen beslutade att nogsamt gå igenom inkomna protokoll från övriga hundvärlden 
vid nästa möte.  

         
§ 156. Uppdatering av åtgärdslistan      
 Styrelsen gick igenom åtgärdslistan och uppdaterade denna.  

 

§ 157. Omedelbar justering 

Inga ärenden under detta mötet är av den karaktär att de behöver omedelbar justering.  

 

§ 158. Nästa möte      
Kansliet den 6-7 januari 2024. 
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§ 159. Mötets avslutande 

 Ordförande tackade för mötet och förklarade mötet avslutat.    
 
 
Mötesordförande                                     Justerare   

Emma Lindquist     Jonna von Sydow    
    
 

Vid protokollet  
Therese Palm 
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